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   Tour Fare 团费 :     Departure 出发日期 : 
                  
 
 

                                               
 

* 
  最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准  /  The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator  * 

                        UUPPDDAATTEE  OONN  ::  0022//0011//22001188  

HHootteell  酒酒店店      
  

Xiamen 厦门  : Hooray Hotel / SML , 和悦酒店 / 同级  
Yong Ding 永定   : Hakka Earth Building Prince Hotel / SML , 客家土楼王子大酒店 / 同级 
MeiZhou 梅州  : Jin De Bao International Hotel /SML, 金德宝国际酒店/同级 
Shantou 汕头      : Jia Da Hotel / SML , 嘉达大酒店/ 同级 
 
YongDing Hakka Flavor 永定客家风味 , Meizhou Hakka Dishes 梅州客家菜 ,  
Seafood flavor 特色小海鲜风味, Local famous dish+Chaoshan 18 Flavor 道地潮菜+潮汕十八式 , 
Minnan Flavor 闽南风味 

 
 
 

Place of 
Visit 
景点 

 
 

 

Xiamen 厦门  : Gulang Islet 鼓浪屿，International Architectural Building万国建筑博览  (Catholic Church天主教堂 ,  
  Union Church协和大教堂 , Longtou Road 龙头商业街 ) ,  Huandao Road 环岛路 ,   
  Exhibition Centre(view)外观会展中心, GuanYinShan 观音山,  Egret Islet Park 白鹭洲公园 , 
  Goddness Of Egret’s 白鹭女神雕像 Statue South Putuo Temple 南普陀寺 , Dragon Pool 龙舟池 , 
  Guilai Park 归来堂,   Jimei School Village 集美学村 , Original Eco Fishing Village 原生态渔村, 
  ZengCuoAn 曾厝垵, JiaGeng Statue 嘉庚雕像, SM 城市广场 SM CityPlaza，Chinese Tea 茶艺 ,   
  Silk Gallery 丝绸馆 ,   Kin Eliya Healthcare Center 健菜雅养生, Kinmen kitchenware shop 金门厨具,  
  View Kinmen 远眺金门, Latex Shop 乳胶 

YongDing 永定 : 客家土楼民俗文化村- ZhenCheng Building振成楼, FuYu Building 富裕楼, KuiJu Building奎聚楼,  
  RuSheng Building 如升楼 

Meizhou梅州 : Hakka History Museum+ Hakka Park 梅州客家历史博物馆+客家公园， 
  Hakka encircle House 客家围龙屋，Thousand Buddha Pagoda 千佛塔 

Zhangzhou 漳州 : Pass by Floral Town 路经花果之乡 
Chaozhou 潮州  : Hanwengong Temple 韩文公祠, Kaiyuan Temple 开元寺, Ancient City Wall 古城墙 ,  

  Archway Street 牌坊街 ,view Xiangzi Bridge 远眺湘子桥, Guangjimen City Gate 广济门城楼 
Shantou 汕头 : Zhongshan Park 中山公园,by pass People Square 车游人民广场 , by pass Seaside Corridor 车游 海滨长廊, 

  Laoma Temple 老妈宫 
Kinmen 金门 : Shueitou Settlement 水头古厝群 ( 得月楼 , 出洋客的故事 , 金水国小 , 黄氏酉园别业 ) , 

  Jyuguang  Tower 莒光楼 ,  Jhaishan Tunnel 翟山坑道 ,  Sun Yat-sen Memorial Forest 中山纪念林 ,  
  Mo-fan Street 模范街 ,  Gongtang Candy Shop 金门贡糖 , Hand-Made Noodle Shop 面线店， 
  YitiaoGen  Medicine Centre 一条根推广中心, Memorial Arch 贞节牌坊 

Day 01      Kuala Lumpur ~ Xiamen               ( D ) 第一天      吉隆坡 ~ 厦门                     ( 晚餐 ) 
Day 02      Xiamen           ( B / L / D ) 第二天      厦门                   ( 早 / 午 / 晚餐 ) 
Day 03      Xiamen ~ YongDing          ( B / L / D ) 第三天      厦门~永定           ( 早 / 午 / 晚餐 ) 
Day 04      YongDing~ MeiZhou    ( B / L / D ) 第四天      永定~梅州                  ( 早 / 午 / 晚餐 ) 
Day 05      MeiZhou~ Chaozhou~ Shantou  ( B / L / D ) 第五天      梅州~潮州~汕头             ( 早 / 午 / 晚餐 ) 
Day 06      Shantou  ~ Zhangzhou~ Xiamen  ( B / L / -   ) 第六天      汕头~漳州~厦门          ( 早 / 午 /     -    ) 
Day 07      Xiamen~ Kinmen ~Xiamen  { Ferry }  ( B / L / D ) 第七天      厦门~金门~厦门{ 船 }          ( 早 / 午 / 晚餐 ) 
Day 08      Xiamen ~ Kuala Lumpur                      ( B/-/-)  第八天      厦门 ~ 吉隆坡          ( 早餐/-/- ) 

 Tour Fare Included 团费含  : Hotel Accommodation , Meals , Coach Transfer In & Out , Return Air Ticket , Entrance Fees & Local Tourist Guide . 
       行程上之酒店 , 膳食 , 交通接送 , 国际机票 , 观光点入门票及导游 .   

 Tour Fare Excluded 团费不含 : Malaysia Airport Tax , China Airport Tax , China Domestic Airport Tax , YQ Tax , YR Tax , Normal Visa Fees , 
   Local Tour Guide & Driver Tipping . 

         吉隆坡出境机场税 , 中国出境机场税 , 中国内陆机场税 , 航空保险税 , 燃油税 , 签证 , 导游与司机小费 . 
 

RMB 400/person 人民币 400 :  
Tour on Yuandang Lake by solar-powered boat 乘坐太阳能气垫船游筼筜湖, ZhongShan Rd Shopping Street+Xiamen 
Snack 中山路步行街+厦门小吃,Night tour Tulou ”Hexing Building” 夜游原汁原味客家土楼”和兴楼”, Ride buggy car 
travel round Chaozhou 乘坐观光电瓶车环游潮州古城(学宫+骑马府)+ 逛汕头华侨步行街 
Additonal Optional Tour    :RMB350/person 人民币 350 Old courtyard area 老院子景区+Dance Show 闽南传奇秀 

                             
** Remark 备注 : Content of optional tour subject to change 最终解释权以当地地陪所讲加点内容为主 . 

Effective from Macrh 2018 
2018年 3 月开始的行程 



 
  TOUR CODE : MF 8KNH 
                                                                                                                 
 
 
 
 

 
 
第一天  吉隆坡 ~ 厦门     ( 晚餐 )                住 : 和悦酒店 / 同级 
请旅客准时前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合，并由公司专职人员协助办理登机手续后，乘搭飞机飞往中

国东南沿海一座美丽的滨海城市，厦门。因为大量的白鹭来此栖息，故厦门又称“鹭岛”。抵达后，前往陈嘉庚创建“集美

学村”车游“龙舟池”，参观“归来堂”“嘉庚雕像”。晚餐享用闽南风味餐（沙茶面、同安封肉。） 
  

第二天  厦门      ( 早/午/晚餐 )      住 : 和悦酒店/ 同级 
早餐后，乘船往海上花园鼓浪屿，万国建筑博览（天主教堂、协和大教堂、各种样式的老别墅）。龙头商业街品尝地道厦门

小吃及各式闽南特色小点，欣赏各种旅游纪念品。过后，继续前往筼筜湖畔白鹭洲公园+白鹭女神雕像。在那之后，我们到原

生态渔村体验一番。再来直接前往中国最文艺古村落曾厝垵。别名“曾里”，又称“曾家沃”、“曾家湾”，至今已五百多年历史。

前往游览乳胶店。 
 
第三天  厦门 ~ 永定                   ( 早/午/晚餐 )           住 : 客家土楼王子大酒店/ 同级 
早餐后，游览典型闽南古建筑千年古刹南普陀寺。始建于唐朝，工艺精绝佛像栩栩如生，摩崖石刻遍布寺院各处，香火鼎

盛。车游世界最美国际马拉松赛道，“东方夏威夷”黄金海岸环岛路、国际会展中心(外观)、观音山海滨。这里有全国最大人

造沙滩远眺金门。参观丝绸馆。过后，乘旅游车前往永定住宿。晚上品尝永定客家风味。 
 

第四天   永定~梅州    ( 早/午/晚餐 )        住 : 金德宝国际酒店/ 同级  
早上，前往永定客家土楼民宿文化村振成楼+富裕楼+奎聚楼+如升楼。以其独特的建筑风格和悠久的历史文化著称于世，是

中国劳动人民智慧的结晶，是中华民族独有的建筑艺术瑰宝。一路从永定直往梅州。抵达后，前往参观梅州客家历史博物馆

+客家公园。之后再参观客家围龙屋。围龙屋结合了中原古朴遗风以及南部山区的文化特色，是中国五大民居特色建筑之

一。继续参观千佛塔。千佛铁塔共七层，高 4.2 米，底宽 1.6 米，四方形，塔身铸有千佛，故名千佛塔。 
 

 
第五天    梅州~潮州~汕头   ( 早/午/晚餐 )              住 : 嘉达大酒店 / 同级 
早餐后，前往韩文公祠。中国现存的保存最完整历史最久远的纪念唐代韩愈的专祠。“韩祠橡木”是潮州八景之一。前往健菜雅

养生。乘车往历史文化名城—潮州，参观开元寺、古城墙、牌坊街，远眺中国古代著名桥梁湘子桥、广济门城楼。品尝佛手

老药桔等蜜饯。午餐品尝著名潮汕十八款风味（“鼠粬粿”“橄榄菜”“金瓜芋泥”“潮汕蚝烙”等）。乘车往汕头车游汕

头海滨长廊、人民广场。晚餐享用潮菜风味，品尝卤水、烧鹅等美味菜肴。 
 

第六天    汕头~漳州~ 厦门   ( 早/午 / - )                          住 ：和悦酒店/ 同级 
早餐后游览气势宏大，建筑精美中国四大人工名园—中山公园，红色牌楼、假山、九曲桥被称为三绝。“老妈宫”汕头开埠

前最早建筑。俗称“天后宫”。漳州路经花果之乡再返回厦门，前往茶馆体验中国博大精深茶文化。晚餐到中山步行街自由

品尝当地风味小吃。 

 

第七天  厦门~{船}~金门~{船}~ 厦门            ( 早/午/晚餐 )                 住 : 和悦酒店/ 同级 
早餐后，乘豪华客轮往金门。抵达后，前往参观水头古厝群,了解金门厨具。之后再参观一级古迹模范街、贞节牌坊走走逛

逛。继续前往参观翟山坑道。参观的中山紀念林是金門第一座、也是規模最大森林遊樂區，品尝特产金门贡糖和金门面线

馆，品尝金门手工面线。之后再前往莒光楼建于民国 41 年，为表彰在金门历次战役中英勇官兵之事迹而建立，它也成为战

地金门著名的地标性建筑。前往一条根推广中心。晚餐品尝金门风味。搭船返回廈門。 
 

 
第八天  厦门 ~ 吉隆坡    ( 早餐/-/- )   
早上，剩余时间送 SM 城市广场。接着送往机场乘搭飞机返回温暖的家，结束八天的愉快行程。 

    
 
 
 
 

 **   景点的先后顺序可根据具体情况有所调整   /   团费不含自费项目   **     
           

Update On : 02/01/2018 
 

Effective from March 2018 
2018年 3月开始的行程 



 
 
 
 
           TOUR CODE : MF 8KNH  
 
 
 
 
 
 
 
DAY 1  KUALA LUMPUR ~ XIAMEN        ( D )   Hotel : Hooray Hotel / SML 
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to the beautiful seaside city - Xiamen. Xiamen is known as “Egret Island” because it is 
home to a large number of egrets. Upon arrival, visit the hometown of Mr  Tan Kah Kee- Jimei school village，Guilai Park &the statue of Mr Tan 
Kah Kee, Dragon Pond. Minnan Cuisine at dinner (Xiamen Shacha Noodles,Tongan stewed pork etc.). 
 

DAY 2  XIAMEN     ( B/L/D )       Hotel : Hooray Hotel/ SML  
In the morning, island of music-Gulang Islet. Enjoy the international architectural buildings (such as Catholic Church,Union Church,various of 
overseas Chinese’s villas) Walking freely along the Longtou Business Street, you can choose and buy either local snacks or Souvenirs. Taste Xiamen 
Seafood at lunch. Proceed to  Egret Park (Bailuzhou Park)& Goddess of Egret’s Statue. Afterwards, continue visit Original Eco Fishing Village.  Then, 
take bus to ZengCuoAn. It also known as “ZengLi” or “ZengJiaWan” and it has more than five hundred years history.  Next, visit Latex shop. 
 

DAY 3  XIAMEN~YONG DING    ( B/L/D )      Hotel : Hakka Earth Building Int. Hotel  / SML 
After breakfast, Visit Nanputuo Temple - famous temple in Fujian, was first constructed in Tang Dynasty and backs on to a group of exquisite peaks. 
Then go to Huandao Road  The most beautiful seaside road  in Xiamen, Afterwards, proceed to Xiamen international conference and exhibition 
center(view), Guanyinshan Tourism Area. Of course where you also can take far view to Kinmen. Next visit Silk Gallery. Take travel car to Yong 
Ding Accommodation. Enjoy Yongding Hakka Flavor as dinner. 
 

DAY 4   YONG DING~MEI ZHOU      ( B/L/D )          Hotel : JinDeBao Int. Hotel / SML 
In the morning, start our journey from YongDing Hakka Building culture village Zhencheng Building + Fuyu Building + Kuiju Building + 
Ascending Building. Continue forward to Meizhou. Afterwards, proceed to Hakka Historical Museum+Hakka Park. Next, visit the Hakka Encircle 
House. Then visit Thousand Buddha Pagoda. Thousands of Buddha Tower a total of seven layers, 4.2 meters high, 1.6 meters wide at the bottom, 
four square, towering cast a thousand Buddha, hence the name of thousands of pagodas. Enjoy Meizhou Hakka dishes as dinner.  
 

DAY 5             MEIZHOU~CHAOZHOU~SHANTOU ( B/L/D )         Hotel : Jia Da Hotel / SML  
In the morning, from Meizhou to Chaozhou then proceed to first attraction Hanwengong Temple.Hanwengong temple is the oldest but complete and 
longest history for memorial “HanYu”. Next, visit Kin Eliya Healthcare Center . Next station, visit KaiYuan Temple. Kaiyuan Temple is one of the 
oldest Buddhist temple in Chaozhou. This temple was built in the Tang dynasty and has a history that is over 200 years. Transfer to Chaozhou,Visit 
ancient city walls, Paifang Street, view  Xiangzi Bridge and Guangjimen Ancient City Gate which has a history of more than 600 years. Taste 
traditional fruits preserves. After lunch, transfer to Shantou, visit Haibin Walkway+People’s Square, taste Chaoshan 18 local dishes(such as mashed 
taro and pumpkin,fried oyster ect.)  and Chaozhou local Cuisine at dinner(Marinated Goose etc.) 
 

DAY 6    SHANTOU~ZHANGZHOU~XIAMEN                   ( B/L/- )    Hotel : Hooray Hotel  / SML  
After breakfast, go to  visit Zhongshan Park,the earliest and largest park in Shantou. Next, visit Laoma Palace(Mazu Temple), it is One of the 
earliest building in Shantou,also named Laoma Place or Tianhou Palace. Return back to Xiamen, pass by Zhangzhou Floral Town. After arrived, visit 
Tea shop. Enjoy dinner such as local traditional food at ZhongShan walking street.  
 
 

DAY 7   XIAMEN {ferry}~KINMEN{ferry}~XIAMEN              ( B/L/D )    Hotel : Hooray Hotel / SML 
In the morning, Proceed to pier to take a ship to Kinmen. Visit Shuitou Settlement, next on visit Kinmen Kitchenware Shop. After that, visit to Mo-
fan Street & Memorial Arch. visit to Zhaishan Tunnel, Sun Yat-sen Memorial Forest. Of course, you can have Gongtang Candy Shop and  
Hand-Made Noodle Shop. Proceed to Visit Juguang Tower, It’s a  three story castle style building combines elegance and grandeur. After that, visit 
Yitiaogen Medicine Center . Taste Jimen Cuisine at dinner. Transfer to pier to take a ship back to Xiamen [about 0.5 hour]. 
 

DAY 8  XIAMEN ~ KUALA LUMPUR              ( B/-/- ) 
After breakfast, transfer to  SM City Plaza to enjoy those famous dishes and snacks. Then, transfer to Xiamen Airport. 
 
 

**   The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator   /   Tour Fare exclude Optional Tour   ** 
                          

  
UUPPDDAATTEE  OONN  ::  0022//0011//22001188  

Effective from March 2018 
2018年 3月开始的行程 


